
Eco-Active All Season 60/40
跃动·365

Sustainable & Functional



COOLMAX®EcoMade采用的是100%的纺织品废料或回收PET瓶制成，有助于可持续发展的同时，为织物提供同样可靠的散热性能。纤维的四沟槽异性结构有助

于水汽的扩散，同时增大纤维表面积，更有助于湿气的蒸发。

Coolmax® EcoMade fiber provides the same reliable cooling performance made with either 100% textile waste or recycled PET bottles to help the environ-

ment. The four-channels cross-section increases surface area of the fiber and creates capillary action allowing moisture vapor to wick away.

Made from 100% post-consumer recycled textile resources, COOLMAX® and THERMOLITE® EcoMade ALL SEASON fibers is a recycled polyester made from 

cutting room scraps that would otherwise go to a landfill or be incinerated. This versatile fiber helps the wearer stay cool when it's warm and warm when 

it's cool by using an innovative combination of fibers. Compared with the conventional polyester production with non-renewable resources, EcoMade 

technology reduces CO2 emissions by 25% that reduces the impact on the environment.

Coolmax® EcoMade

THERMOLITE® EcoMade采用保暖功能的耐用中空纤维构成，满足所有活动需求的轻盈保暖性。其原料使用100%回收塑料瓶或100%纺织品废料，更有助于实现

循环经济目标。

Constructed with functional, insulating hollow fibers that last, THERMOLITE® EcoMade technology provides lightweight warmth for all activities. it made 

with 100% recycled resources helps those with a circular economy goal work towards achieving it.

THERMOLITE® EcoMade

Plastic bottles are transformed into Eco-Active yarn through this five-step process. Traceability is clear. 
塑料瓶通过以下五个步骤转化成Eco-Active纱线，具有清晰的可追溯性。

PET Plastics bottles
PET塑料瓶

Poly Flakes
塑酯薄片

Poly Chips
塑酯颗粒

Eco-Active Yarn
跃动·365

Bended with Esquel Cotton
与溢达棉混纺

优势

Temperature Control

温度调节

Moisture Wicking

吸湿导汗

Quick Dry

速干

Air
空气

优势

Moisture
湿气

恒久保暖性能

High consistency on fabric and insulation performance

Preserve warmth yet high breathability for comfort

持久保持温暖的同时，兼具高透气性和舒适性

Permanent lightweight

轻质享暖

Insulating layer of warm air between
Fabric and skin
面料和皮肤之间的暖空气隔热层

Thermolite® Fabric
Thermolite®面料

Entrapped insulting air
留住暖空气

Skin
皮肤

Moisture
水汽

Close-up of  Thermolite® hollow-core fibers
Thermolite®中空纤维的特写

COOLMAX®和THERMOLITE® EcoMade ALL SEASON纤维以被填埋或焚烧的裁剪废料为原料，是由100%使用后回收资源所制成的环保涤纶纤维。通过使用创新

的纤维组合，帮助穿着者在温暖时保持凉爽，在凉爽时保持温暖。与使用不可再生资源的传统聚酯生产相比，EcoMade技术可使CO2的排放量降低25%，为环境

所带来的影响较低。



采用COOLMAX®和THERMOLITE®的EcoMade环保生产技术，这款功能性纱线臻品为废旧塑料赋予了新生命。致力于在生产过程中减少碳排放的同时，我们将其

与溢达棉相结合，使产品的卓越功能达至最佳状态，具有良好的温度调节性、轻盈性和回弹性，在不同季节中时刻都能保持穿着舒适感。

This functional blend gives new life to plastic waste through COOLMAX® and THERMOLITE® EcoMade technologies, by upcycling them to fibers that possess 

life-long thermoregulation through a production process that emits considerably less carbon than virgin polyester. We combine this with cotton to soften 

it and create a lightweight blend with great stretchability, breathability, moisture management and insulation. Stay cool and dry in the heat and warm 

when it's chilly with this fabrication, and be comfortable all year round.

Eco-Active All Season 60/40
跃动·365
60% Cotton (棉) 40% Recycled Polyester (再生涤纶) , 32s/2

Heather, Solid Colors
花灰、净色

12GG, 14GG

12针，14针

a. Lap dip available for customized top dye heather and yarn dye solid colors
小样可提供客人指定的花灰色和净色

b. Waxing is not recommended 
不建议过蜡

c. When garment washing, hydrophilic softener is recommended. Do not use water repellent

additives or silicone oil
成衣洗涤时，建议使用亲水柔软剂，不建议添加拒水助剂或硅油

d. All yarns are subject to (+/-) 2% moisture regain allowance in weight
产品在公定回潮率下的重量存在(+/-)2%的偏差

e. According to AATCC 20A-2000 method, where two or more fibres are in the product,

a tolerance of (+/-) 3% is allowed
根据纤维定量分析AATCC 20A-2000测试, 当产品含有两种或以上的成分, 允许有(+/-)3%的波动

Sustainable Textile Production,

ISO9001, ISO14001, ISO5001, ISO10012, ISO14064, ISO17025,

Global Recycled Standard, COOLMAX® EcoMade All Season Technology

STeP可持续纺织生产认证,

ISO9001, ISO14001, ISO5001, ISO10012, ISO14064, ISO17025, 

GRS 全球回收标准认证, COOLMAX® EcoMade All Season技术

颜色
Color

Gauge

建议针数

Garment Care Label Symbols

建议成衣洗水标

备注
Remarks

Yarn Certification
产品认证及技术

说明
Instruction Machine Wash Cold

冷水机洗
Do Not Bleach
不可漂白

Do Not Tumble Dry
不可转笼烘干

Iron on Low Heat
低温熨烫

Professional Dry Clean Only Dry Flat
专业干洗 平铺晾干

Wash Inside Out
反面洗涤

ISO9001
ISO14001
ISO5001
ISO10012
ISO14064
ISO17025

GRS Certified Recycled Polyester
GRS 认证再生涤

COOLMAX® EcoMade All Season technology
COOLMAX® EcoMade All Season 技术

Co-Perform Series
卓越性能系列

Breathable
舒适透气

Moisture Management
湿气管理



Yarn Lot(纱批): N21080173K
Gauge(针种): 12gg, 2ends

Yarn Count(纱支): 32s/2 
Color Code(色号): 1505CPNYYD01-QS

Yarn Lot(纱批): H221-108514K
Gauge(针种): 14gg, 1end

Yarn Count(纱支): 32s/2 
Color Code(色号): E1P-B1361-QS

Eco-Active All Season 60/40
跃动·365
60% Cotton (棉) 40% Recycled Polyester (再生涤纶) , 32s/2



Eco-Active All Season 60/40
跃动·365
60% Cotton (棉) 40% Recycled Polyester (再生涤纶) , 32s/2

Color Code(色号): 1283CPGNYL01-QS
Yarn Lot(纱批): N21080178K
Solid

Color Code(色号): 0396CPWHYL01-QS
Yarn Lot(纱批): N21080174K
Solid

Heather

Color Code(色号): E1P-Y7210-QS
Yarn Lot(纱批): HL221-108496K

Color Code(色号): 0415CPVLYL01-QS
Yarn Lot(纱批): N21080176K
Solid

Color Code(色号): 0675CPPKYL01-QS
Yarn Lot(纱批): N21080177K
Solid

Color Code(色号): 1428CPBLYL01-QS
Yarn Lot(纱批): N21080180K
Solid

Color Code(色号): E1P-Y7324-QS
Yarn Lot(纱批): H221-108464K
Heather

Color Code(色号): E1P-B1361-QS
Yarn Lot(纱批): H221-108514K
Heather

Color Code(色号): 0403CPORYM01-QS
Yarn Lot(纱批): N21080175K
Solid

Color Code(色号): 1429CPBLYD01-QS
Yarn Lot(纱批): N21080181K
Solid

Color Code(色号): E1P-BCG13-1-QS
Yarn Lot(纱批): H221-108458K
Heather

Color Code(色号): E1P-G2213-QS
Yarn Lot(纱批): H221-108439K
Heather

Color Code(色号): E1P-G2493-D-QS
Yarn Lot(纱批): H221-108557K
Heather

Color Code(色号): 1284CPGNYD01-QS
Yarn Lot(纱批): N21080179K
Solid

Color Code(色号): 1505CPNYYD01-QS
Yarn Lot(纱批): N21080173K
Solid



Yarn Lot(纱批): H221-108439K
Gauge(针种): 14gg, 1end

Art NO.(花型编码): 210119
Color Code(色号): E1P-G2213-QS

Yarn Lot(纱批): N21080174K, N21080173K, N21080175K, N21080179K
Gauge(针种): 14gg, 1end

Art NO.(花型编码): 210118
Color Code(色号): 0396CPWHYL01-QS, 1505CPNYYD01-QS,

0403CPORYM01-QS, 1284CPGNYD01-QS


